
P r o t o k ó ł  Nr  10/07 
Komisji Budżetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 27 grudnia 2007 roku. 
 
 
 Posiedzenie komisji odbyło się dnia 27 grudnia 2007 roku w lokalu Urzędu Gminy – 
pokój nr 9 w godz. 12.00 – 13.30. Komisję prowadziła Przewodnicząca Komisji -  
Maria Jadwiga Czartoryjska, protokołował inspektor - Barbara Kalinowska. 
W posiedzeniu wzięło udział 3 członków komisji. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu : 
 
1. Maria Jadwiga Czartoryjska 
2. Paweł Kamiński 
3. Katarzyna Chojnowska 
 
 Członkowie  nieobecni nieusprawiedliwieni: 
 
1. Wojciech Ustaszewski 
2. Szczepan Stefański 
-   lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu  uczestniczyli: 
 
1.Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka 
2. Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel 
 
Porządek  dzienny  posiedzenia: 
 
1.   Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a)   zmian w budżecie gminy na 2007 r. 
b) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej  
     dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
      przyznawania, 
c) zasad korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz  
     sposobu ustalenia opłat za ich korzystanie. 
4.  Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA : 
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji - Maria Czartoryjska dokonała otwarcia posiedzenia witając 
zebranych. Następnie stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji  
(za – 3, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Następnie Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne (za- 3, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było). Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został 
przyjęty jednogłośnie. 



 
Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu należy zaopiniować 
projekty uchwał w sprawach: 
 
a) zmian w budżecie gminy na 2007 rok. 

Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel zapoznała wszystkich z projektem przedmiotowej 
uchwały wyjaśniając, że zmiany wynikły w związku ze zwiększeniem dotacji budżetowych 
na zadania z zakresu świadczeń rodzinnych, wpływy z podatku od spadków i darowizn, 
dofinansowanie do zakupu lektur do bibliotek szkolnych itp. Wprowadzenie zmian jest 
konieczne do prawidłowego zamknięcia roku budżetowego. 

Do przedstawionych zmian nie wnoszono żadnych uwag. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt (za – 3, przeciwnych nie było, wstrzymujących  
się od głosu nie było). Opinia zostanie przedstawiona na sesji Rady Gminy. 
 
b) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej  
dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania. 
 Z projektem przedmiotowej uchwały zapoznała wszystkich Wójt Gminy wyjaśniając, 
iż Karta Nauczyciela nakłada na Rady Gmin obowiązek zabezpieczenia w budżecie środków 
na realizację zadań w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. Następnie omówiono 
rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób ich przyznawania. 
 Przedmiotowy projekt komisja zaopiniowała pozytywnie- bez uwag ( za- 3, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Opinia zostanie przedstawiona 
na najbliższej sesji Rady Gminy. 
 
c) zasad korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz 
sposobu ustalenia opłat za ich korzystanie. 
 Komisja rozpatrzyła projekt uchwały nie wnosząc do niego żadnych. Uznała, że został 
on przygotowany w sposób czytelny i przejrzysty. Projekt uchwały komisja zaopiniowała 
pozytywnie ( za- 3, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.4. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie rozpatrywano żadnych spraw. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołowała: 
        Przewodnicząca  Komisji 
Barbara Kalinowska 
                 Maria Jadwiga Czartoryjska 


